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Emne: SV: Reguleringsplan - Rissa Kolonihage - gbnr. 66/3 - klage på vedtatt reguleringsplan
Vedlegg: 
Hei.
Det var vel et slikt brev vi minst hadde ventet .
Planen ble godkjent 6/6‐19 med 3 ukers klagefrist å vi hørte ingen ting å har startet salget å forbredelsen til
byggesøknader.
Så klage datert 21/7‐19 blir da alt for sent.
 
Vi har også 2 kjøpere som er underrettet om at alt er klart med planen.
Satser stort med å profilere oss på Rissamartna og utstyr er innkjøpt.
 
Hvorfor er ikke vedtaket om godkjent plan ikke sendt ut før 5/7‐19 ???
Det er jo en mnd, etter vedtak.
 
Har lest igjennom klagen, men her er det brukt så mange fremmedord og vanskelige argumenter så dette overlater
vi til dere som har godkjente planen.
 
Har bare en kommentar foreløpig:
De har misforstått dette med hvorfor det kreves forbud mot flatehogst, det er ikke for jordras men for snøras.
En vesentlig forskjell, og klagers bekymring for bratt skråning for rekke 2 blir jo i fjell å ikke i jordskråning.
Selvfølgelig er det ingen som vet nøyaktig grunnen for hver 5 m, men alle er jo pålagt stopp i arbeidet hvis det
dukker opp uforutsette ting.
 
Dere tar sikte på å behandle klagen senest 3. sept.
Vi ønsker denne klagen behandlet 20.august.
Her har vi brukt store resurser til profilering og salg å føler oss direkte lurt.
Vår profilering på Rissamartnaen blir gjennomført som planlagt.
 
Hvis klagen må behandles så forlanger vi det gjort 20./8‐19.
Håper forståelse for at vi ikke ønsker å kommentere det videre som står i klagen.
 
Mvh Rissa Kolonihage As.
v/daglig leder Einar Lyshaug.
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Hei
Det har kommet inn én klage på reguleringsvedtaket. Oversender den til deg for informasjon.

Kommunen tar sikte på å behandle klagen i arealutvalgsmøte senest den 3. september. Ta kontakt hvis du har
spørsmål.

Vennlig hilsen
Siri Vannebo


